
PROTOKÓŁ Nr XXXI/13
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

26 sierpnia  2013 roku
o godz. 9.00  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

===================================================================
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• zastępca burmistrza, skarbnik, radca prawny,
• radni powiatowi,
• sołtysi wsi,
• przedstawiciel Zarządu Osiedla Bojanowo,
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy,
• przedstawiciele lokalnych mediów.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia  sesji  dokonał   przewodniczący Rady Miejskiej  w Bojanowie pan Maciej
Jagodziński,  po  czym   stwierdził,  iż  na  ustawowy  15  –  osobowy  skład  Rady  w  sesji
uczestniczy  11   radnych  (nieobecni  radni:  Jarosław  Bartkowiak  –  spóźniony,  Zygmunt
Maćkowiak,  Dariusz  Sikora  i  Stanisław  Tomiczak  ),  co  stanowi  quorum jest  zatem  ona
władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Zastępca  Burmistrza  pan  Ryszard  Drozdowski  zawnioskował  o  wprowadzenie  w
punkcie 8 sesji – „Podjęcie uchwał w sprawie „ – podpunktu 7 – projektu uchwały w sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla
wyznaczenia  korytarza  technologicznego  napowietrznej  linii  elektroenergetycznej  110kV
relacji GPZ – Rawicz – GPZ Góra, na terenie obrębu Czechnowa i Sułowa Małego, gmina
Bojanowo’ – projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu
12 sierpnia 2013 roku.

Za wprowadzeniem powyższego projektu głosowali wszyscy obecni na sesji radni –
11 „za”  (nieobecni radni: Jarosław Bartkowiak – spóźniony, Zygmunt Maćkowiak, Dariusz
Sikora i Stanisław Tomiczak), w związku z powyższym porządek XXXI sesji Rady Miejskiej
w Bojanowie przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XXXI sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokołu Nr XXX/13 z sesji odbytej w dnu 26 czerwca 2013 roku.
4. Zapytania radnych.
5. Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie

międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych

zarządzeniach.
7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 roku.
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

1. wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  lokalu  użytkowego
położonego w Bojanowie przy ulicy Dworcowej nr 6.

2. Wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
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3. wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  lokalu  użytkowego
położonego w Bojanowie przy ulicy Żwirki i Wigury 12.

4. wyrażenia  zgody na sprzedaż w formie  przetargowej lokalu mieszkalnego nr 1
położonego w Bojanowie przy ulicy Dworcowej nr 9.

5. wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  lokalu  użytkowego
położonego w Bojanowie przy ulicy Dworcowej 3.

6. przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Bojanowo.

7. przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  dla  wyznaczenia  korytarza  technologicznego  napowietrznej  linii
elektroenergetycznej 110kV relacji GPZ Rawicz – GPZ Góra, na terenie obrębu
Czechnowa i Sułowa Małego, gmina Bojanowo.

8. przeznaczenia umorzonej  części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu.

9. przeznaczenia umorzonej  części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu.

10. zaciągnięcia  pożyczki  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i
Gospodarki  Wodnej  w  Poznaniu  z  przeznaczeniem  na  „Budowa  kanalizacji
sanitarnej w Gołaszynie”.

11. zaciągnięcia  pożyczki  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i
Gospodarki  Wodnej  w  Poznaniu  z  przeznaczeniem  na  „Budowa  kanalizacji
sanitarnej Gościejewice – Sowiny – Wydartowo I ‘.

12. zaciągnięcia pożyczki na zadanie pn. „Budowa Przedszkola w Bojanowie”,
13. zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok..

9. Odpowiedzi na zapytania radnych.
10. Wolne głosy i wnioski.
11. Zakończenie.

Za porządkiem obrad głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 11 „za”  (nieobecni radni:
Jarosław  Bartkowiak  –  spóźniony,  Zygmunt  Maćkowiak,  Dariusz  Sikora  i  Stanisław
Tomiczak).

Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu Nr XXX/13 z sesji odbytej w dnu 26 czerwca 2013 roku.

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 26 czerwca 2013
roku nie wpłynęły uwagi pisemne i ustne, przewodniczący obradom pan Maciej Jagodziński
zawnioskował o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytywania.
Za wnioskiem pana Przewodniczącego głosowali  wszyscy obecni na sesji radni – 11 „za”
(nieobecni radni: Jarosław Bartkowiak – spóźniony, Zygmunt Maćkowiak, Dariusz Sikora i
Stanisław Tomiczak).
Radny Jarosław Bartkowiak przybył obrady o godz. 9.10.
W związku z powyższym protokół Nr XXX/13 z dnia 26 czerwca 2013 roku przyjęto bez
odczytywania.

Do pkt.4 Zapytania radnych.
Radny Jan Kubis poruszył następujące sprawy.

1. Na  podstawie  raportu  ogólnopolskiego  dotyczącego  przydomowych  oczyszczalni
ścieków, problem stanowi przydomowa oczyszczalnia ścieków w Karolewie, z której
wydobywa się przykry zapach. Zdaniem radnego technologia jest przestarzała i czy
można coś w tym zakresie zrobić.
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2. Drugie pytanie radnego Jana Kubisa dotyczyło załatania dziur na drodze w kierunku
miejscowości Karolewo (od Gołaszyna),

3. Trzeci wniosek, który zgłosił radny Jan Kubis była naprawa studzienki kanalizacyjnej
na wysokości posesji nr 13 w Gołaszynie,

4. Czwarte  pytanie  dotyczyło  świateł  sygnalizacyjnych  przy  markecie  DINO  w
Gołaszynie,

5. Piątą sprawą  jaką zgłosił pan Kubis – odwołując się do notatek i zapytań zadanych na
sesjach i komisjach w dniach;

- 4 maja 2011 roku 
- 11 maja 2011 roku,

zadał   pytanie  dotyczące rozmów ze Starostą Rawickim w przedmiotowym temacie  i  czy
zostało złożone pismo do Agencji Nieruchomości Rolnych w sprawie przejęcia przez gminę
gruntów w zamian przekazanych pod budowę S5.
Radny powiatowy Wiesław Ceglarek zapytał o naprawę płyty boiska przy ulicy Sportowej. 
Cyt. „czy można coś zrobić, ponieważ boisko nie spełnia warunków; otrzymaliśmy licencję,
jednakże na murawie jest dziura na dziurze. 
W związku z tym, iż „wchodzą środki unijne” można by spróbować przy Orliku pobudować
podobny obiekt jak boisko na ulicy Sportowej. Jak zaznaczył pan  Ceglarek , można poszukać
rozwiązania – w miejscowości Sowiny płyta jest dobra, ale brak jest warunków sanitarnych.

Ostatnie  pytanie  radnego  Jana  Kubisa  dotyczyło  dodatkowego  przystanku
autobusowego przeznaczonego dla mieszkańców miejscowości Potrzebowo.

Do pkt.5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie
międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński zapoznał Państwa radnych z absencją
na posiedzeniach Komisji Stałych Rady i Sesjach w okresie od stycznia 2012 roku do czerwca
2013 roku.
Przedstawił również aktywność na posiedzeniach i częstotliwość zadawanych pytań. 
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
Przewodniczący  Rady  przedstawił  uczestnikom  sesji  reprezentację  w  okresie
międzysesyjnym.
Pytań nie było. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Do pkt.  6.  Informacja  Burmistrza  Bojanowa o  pracy  w okresie  międzysesyjnym i  o
wydanych zarządzeniach.

W związku z tym, iż na sesji nie był obecny Burmistrz Bojanowa pan Józef Zuter –
Jego  Zastępca  pan  Ryszard  Drozdowski  zapoznał  uczestników  obrad  z  wydanymi
zarządzeniami i reprezentacją w okresie międzysesyjnym –  załącznik nr 4 do niniejszego
protokołu. Pytań do przedstawionego materiału nie było.
Radny  Jan  Kubis  zapytał  czy  zostały  zapisane  uzgodnienia  w  kontrakcie  uzgodnienia
dotyczące napraw nawierzchni zniszczonych w trakcie budowy drogi ekspresowej S5; cyt.
„czy była taka rozmowa z panem dyrektorem Jakuszkowiakiem?”.
Zdaniem radnego Jana Kubisa droga w kierunku Trzebosza jest w fatalnym stanie.
W przedmiotowej sprawie głos zabrał również sołtys Trzebosza pan Edward Gurdak; droga w
kierunku Pakówki jest  również nie  skończona,  są dziury i  koleiny,  co stanowi ewidentne
zagrożenie dla korzystających z niej osób. Pan Gurdak cyt. „JA PROTESTUJĘ!!!”.
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Do pkt. 7 Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013
roku.

Informacja z wykonania budżetu gminy Bojanowo za I półrocze 2013 roku została
szczegółowo omówiona na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 12 sierpnia 2013 roku.
Pan  przewodniczący  otworzył  dyskusję.  Nikt  z  Państwa  radnych  nie  zadał  pytania  w
powyższym temacie.
W związku  z  powyższym Przewodniczący obradom zarządził  głosowanie  nad przyjęciem
wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 roku.
Za  wnioskiem  pana  Przewodniczącego  głosowali  wszyscy  obecni  na  sesji  radni  12
„za”(nieobecni: Dariusz Sikora, Zygmunt Maćkowiak oraz Stanisław Tomiczak).
Kserokopia  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  gminy  za  I  półrocze  2013  roku  stanowi
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
1.wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej  lokalu użytkowego położonego w
Bojanowie przy ulicy Dworcowej nr 6,

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Stałych w
dniu 12 sierpnia 2013 roku. Uwag nie wniesiono. W związku z powyższym państwo radni
pozytywnie  zaopiniowali  przedstawiony  na  posiedzeniu  Komisji  projekt.  Za  podjęciem
uchwały głosowało 12 radnych (nieobecni: Dariusz Sikora, Stanisław Tomiczak raz Zygmunt
Maćkowiak).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 sierpnia 2013 roku w sprawie .wyrażenia
zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu użytkowego położonego w Bojanowie przy
ulicy Dworcowej nr 6, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
2. Wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 12
sierpnia  2013 roku.  Uwag nie  wniesiono.  Uchwałę  podjęto  jednogłośnie  12 głosami  „za”
(nieobecni: Dariusz Sikora, Stanisław Tomiczak raz Zygmunt Maćkowiak).
Uchwała rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 sierpnia 20-13 roku w sprawie wyrażenia
zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
3. wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu użytkowego położonego w
Bojanowie przy ulicy Żwirki i Wigury 12,

Projekt  uchwały  został  omówiony na  posiedzeniu  Komisji  Stałych  Rady w
dniu 12 sierpnia 2013 roku.  Pytań  nie  było,  Państwo radni  uchwałę podjęli  jednogłośnie,
pozytywnie – 12 głosami „za”,(nieobecni: Dariusz Sikora, Stanisław Tomiczak oraz Zygmunt
Maćkowiak).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 sierpnia 2013 roku w sprawie 
wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  lokalu  użytkowego  położonego  w
Bojanowie przy ulicy Żwirki i Wigury 12, stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
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4. wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu użytkowego położonego w
Bojanowie przy ulicy Dworcowej 9,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 12
sierpnia 2013 roku. Pytań nie było, Państwo radni uchwałę podjęli jednogłośnie, pozytywnie
–  12  głosami  „za”,(nieobecni:  Dariusz  Sikora,  Stanisław  Tomiczak  oraz  Zygmunt
Maćkowiak).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 sierpnia 2013 roku w sprawie . wyrażenia
zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu użytkowego położonego w Bojanowie przy
ulicy Dworcowej 9 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
5.wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej  lokalu użytkowego położonego w
Bojanowie przy ulicy Dworcowej 3,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
12  sierpnia  2013  roku.  Pytań  nie  było,  Państwo  radni  uchwałę  podjęli  jednogłośnie,
pozytywnie – 12 głosami „za”,(nieobecni: Dariusz Sikora, Stanisław Tomiczak oraz Zygmunt
Maćkowiak).

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 sierpnia 2013 roku w sprawie .wyrażenia
zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu użytkowego położonego w Bojanowie przy
ulicy Dworcowej 3, stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
6.przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Bojanowo,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
12  sierpnia  2013  roku.  Pytań  nie  było,  Państwo  radni  uchwałę  podjęli  jednogłośnie,
pozytywnie – 12 głosami „za”,(nieobecni: Dariusz Sikora, Stanisław Tomiczak oraz Zygmunt
Maćkowiak).

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 sierpnia 2013 roku w sprawie .przystąpienia
do  sporządzenia  zmiany  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania
Przestrzennego Gminy Bojanowo, stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
7.przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
wyznaczenia  korytarza  technologicznego  napowietrznej  linii  elektroenergetycznej  110kV
relacji GPZ Rawicz – GPZ Góra, na terenie obrębu Czechnowa i Sułowa Małego, gmina
Bojanowo,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
12  sierpnia  2013  roku.  Pytań  nie  było,  Państwo  radni  uchwałę  podjęli  jednogłośnie,
pozytywnie – 12 głosami „za”,(nieobecni: Dariusz Sikora, Stanisław Tomiczak oraz Zygmunt
Maćkowiak).
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Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 sierpnia 2013 roku w sprawie przystąpienia
do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  wyznaczenia
korytarza  technologicznego  napowietrznej  linii  elektroenergetycznej  110kV  relacji  GPZ
Rawicz  – GPZ Góra,  na terenie  obrębu Czechnowa i  Sułowa Małego,  gmina Bojanowo,
stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
8.  przeznaczenia  umorzonej  części  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
12  sierpnia  2013  roku.  Pytań  nie  było,  Państwo  radni  uchwałę  podjęli  jednogłośnie,
pozytywnie – 12 głosami „za”,(nieobecni: Dariusz Sikora, Stanisław Tomiczak oraz Zygmunt
Maćkowiak).

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 sierpnia 2013 roku w sprawie przeznaczenia
umorzonej  części  pożyczki  z  Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i  Gospodarki
Wodnej w Poznaniu, stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
9.  przeznaczenia  umorzonej  części  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
12  sierpnia  2013  roku.  Pytań  nie  było,  Państwo  radni  uchwałę  podjęli  jednogłośnie,
pozytywnie – 12 głosami „za”,(nieobecni: Dariusz Sikora, Stanisław Tomiczak oraz Zygmunt
Maćkowiak).
W związku z powyższym Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 sierpnia 2013 roku
w sprawie  przeznaczenia  umorzonej  części  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu Ochrony
Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Poznaniu,  stanowi  załącznik  nr  14 do  niniejszego
protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
10.     zaciągnięcia pożyczki  w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i  Gospodarki  
Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowa kanalizacji sanitarnej w Gołaszynie”,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
12  sierpnia  2013  roku.  Pytań  nie  było,  Państwo  radni  uchwałę  podjęli  jednogłośnie,
pozytywnie – 12 głosami „za”,(nieobecni: Dariusz Sikora, Stanisław Tomiczak oraz Zygmunt
Maćkowiak).

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 sierpnia 2013 roku w sprawie zaciągnięcia
pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu z
przeznaczeniem na „Budowa kanalizacji sanitarnej w Gołaszynie”, stanowi załącznik nr 15
do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
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11. zaciągnięcia pożyczki  w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i  Gospodarki
Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowa kanalizacji sanitarnej Gościejewice –
Sowiny – Wydartowo I ‘,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
12  sierpnia  2013  roku.  Pytań  nie  było,  Państwo  radni  uchwałę  podjęli  jednogłośnie,
pozytywnie – 12 głosami „za”,(nieobecni: Dariusz Sikora, Stanisław Tomiczak oraz Zygmunt
Maćkowiak).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 sierpnia 2013 roku w sprawie zaciągnięcia
pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu z
przeznaczeniem na „Budowa kanalizacji sanitarnej Gościejewice – Sowiny – Wydartowo I ‘,
stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
12)zaciągnięcia pożyczki  na zadanie pn. „Budowa Przedszkola w Bojanowie”,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
12  sierpnia  2013  roku.  Pytań  nie  było,  Państwo  radni  uchwałę  podjęli  jednogłośnie,
pozytywnie – 12 głosami „za”,(nieobecni: Dariusz Sikora, Stanisław Tomiczak oraz Zygmunt
Maćkowiak).

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 sierpnia 2013 roku w sprawie zaciągnięcia
pożyczki  na zadanie pn. „Budowa Przedszkola w Bojanowie”, stanowi  załącznik nr 17 do
protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
13) zmian uchwały budżetowej na 2013 rok,

Przewodniczący obradom pan Maciej Jagodziński zapytał czy od posiedzenia Komisji Stałych
Rady  w  dniu  12  sierpnia  2013  roku  nastąpiły  jakiekolwiek  zmiany  w  przygotowanym
materiale.
Pani Skarbnik Mirosława Zamelska poinformowała, iż żadnych zmian nie ma.
Przewodniczący  obradom  pan  Jagodziński  odczytał  treść  projektu  i  przystąpiono  do
głosowania.  Za podjęciem uchwały głosowali  wszyscy obecni  na sesji  radni – 12 „za” ”,
(nieobecni: Dariusz Sikora, Stanisław Tomiczak oraz Zygmunt Maćkowiak).

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 sierpnia 2013 roku w sprawie zmian uchwały
budżetowej na 2013 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Do pkt. 9 Odpowiedzi na zapytania radnych.

Odpowiedzi panu radnemu Kubisowi w kwestii brzydkiego zapachu z oczyszczalni
przydomowej w Karolewie,  w pierwszej kolejności udzielił   Zastępca Burmistrza Ryszard
Drozdowski. Inwestycja tak została zaprojektowana wg technologii jaka wtedy była dostępna
na rynku.Zdajemy sobie sprawę, iż tak do końca nie jest wykonana aby spełniała wymagania
technologiczne. W chwili obecnej, mimo usterek służy mieszkańcom. Sprawa z usunięciem
usterek nie została jeszcze zakończona. Inną kwestią powinna być świadomość ekologiczna
mieszkańców,  aby  nie  wrzucali  do  kanalizacji  przedmiotów  mogących  zakłócić  jej
funkcjonowanie.
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Pan Dudziak – kierownik Zakładu Wodociągów i Kanalizacji wyjaśnił, iż jest po rozmowie z
panią Miturą, która jest specjalistą  w zakresie sprawnego funkcjonowania oczyszczalni. W
obecnej chwili redukcja zanieczyszczeń wynosi około 50 %. Kierownik Dudziak zaznaczył, iż
cyt, „Nie udaje nam się wyhodować osadu, który by oczyszczał ścieki”.
Radny Jan Kubis zapytał  czy w związku z powyższym były prowadzone rozmowy,  w tej
kwestii  i  ile  wynosi  okres  gwarancji,  kto  weźmie  opiekę  po  zakończeniu  okresu
gwarancyjnego.
Ponownie kierownik Zakładu Wodociągów wyjaśnił, iż firma PW „GLOBAL” ze Szczecina,
która była wykonawcą oczyszczalni w Karolewie dała okres gwarancji 3 lata. Po upływie tego
okresu konserwacją i modernizacją zajmie się ZWiK w Bojanowie. Pan kierownik Dudziak
poinformował,  iż  przedmioty,  które  nigdy  nie  powinny  znaleźć  się  w  kanalizacji  są
wyrzucane do tej oczyszczalni. To tez wpływa na komfort jej pracy.
Zastępca Burmistrza – Ryszard Drozdowski zmobilizował radnego Kubisa aby porozmawiał z
mieszkańcami Karolewa i uświadomił niektóre osoby z tzw. kultury ekologicznej.

Na pytanie radnego Kubisa, które dotyczyło  studzienki kanalizacyjnej na wysokości
posesji  nr  13  w  Gołaszynie  pracownik  Urzędu  Miejskiego  w  Bojanowie  pan  Henryk
Adamczyk wyjaśnił, iż sprawa jest załatwiana w Powiatowym Zarządzie Dróg w Rawiczu.
Urządzenie jest własnością gminy. Właścicielem drogi jest powiat. Czekamy na naprawę tego
odcinka.

W kwestii  świateł  przy markecie  DINO w Gołaszynie  –  Zastępca  Burmistrza  pan
Ryszard Drozdowski poinformował, iż powyższy temat zostawimy na  następne posiedzenia
Komisji, jest przygotowywana dokumentacja – do wglądu.

W sprawie  przystanku  autobusowego w miejscowości  Potrzebowo –  wystąpiliśmy
dnia 19 lipca 2013 roku do PKS Spedycji Samochodowej w Lesznie z pismem w tej sprawie.
Czekamy na decyzję.

Na pytanie dotyczące przejęcia gruntów pod S5 od Agencji Nieruchomości Rolnych i
przekazania ich na przetarg wyjaśnienia udzielił kierownik  Referatu Gospodarki Gruntami,
Przestrzennej,  Komunalnej  i  Lokalnej,  Dróg  Publicznych,  Działalności  Gospodarczej  i
Ochrony Środowiska,  który  poinformował,  iż  Gmina  może  otrzymać  tereny  tylko  na  cel
publiczny a nie na działalność gospodarczą.
Radny Kubis zakwestionował to stwierdzenie cyt. „ a Gmina Rydzyna otrzymała grunty od
Agencji na inne cele; nie tylko publiczne”.

Odpowiadając  radnemu  powiatowego  panu  Wiesławowi  Ceglarkowi  Zastępca
Burmistrza  pan  Ryszard  Drozdowski  wyjaśnił,  iż  w  najbliższych  latach  nie  będziemy
dysponować kwotą, która pozwoli nam na wybudowanie obiektu tego typu. Może docelowo
wykorzystamy teren przy Orliku. Nadal będzie prowadzona renowacja płyty boiska. 

Radny  powiatowy  Wiesław  Ceglarek  nadmienił,  iż  koło  Czechnowa  znajduje  się
„dziki  obiekt  wodny”.  Radny  zaproponował,  aby  przymierzyć  się  do  adaptacji  tego
kompleksu; ponieważ 
w ostatnich latach kiedy panują latem tropikalne upały, to miejsce nadawałoby się na teren
rekreacyjny nie tylko dla mieszkańców pobliskich okolic ale i całej gminy.
Obecny  na  sesji  radny  powiatowy  Ireneusz  Młynek  dyrektor  bojanowskiego  gimnazjum
zasugerował zatrudnienie 2 ratowników na tym terenie.
Kompleks spełniałby nie tylko rolę rekreacyjną ale również byłby miejscem dla uczącej się
pływania młodzieży (oczywiście pod odpowiednim nadzorem).

8



Dokumenty dotyczące tego typu kąpielisk oraz wykorzystania ich dla celów rekreacyjnych,
radny  powiatowy  Ireneusz  Młynek  przekazał  przewodniczącemu  Komisji  Oświaty  panu
Franciszkowi Wieremiejko.
W szkole – klasy sportowe mają organizowaną lekcje pływania; teren można wyposażyć w
sprzęt sportowy oraz niezbędne dla letniej  zabawy materiały.  Obiekt mógłby spełniać rolę
wypoczynku podczas półkolonii (radny Ceglarek).
Jedynym problemem jest kwestia regulacji własności, gdyż jest to teren prywatny.

Do pkt. 10 Wolne głosy i wnioski.

Radny  i  sołtys  Gościejewic  pan  Władysław  Szalkowski  podziękował
Przewodniczącemu  Rady  panu  Maciejowi  Jagodzińskiemu   za  pomoc  merytoryczną  i
finansową przy odnowie pomnika znajdującego się przy szkole podstawowej, poświęconego
pamięci poległym w czasie wojny mieszkańcom Gościejewic.

Sołtys  Pakówki  pan  Gurdak  zawnioskował  o  postawienie  znaku  w Pakówce  przy
wjeździe na wiadukt. Jest tam bardzo słaba widoczność.

Dyrektor  przedszkola  pani  Agnieszka  Sikora  podziękowała  władzom  Bojanowa  i
instytucjom  za  zorganizowanie  półkolonii;  w  szczególności  paniom  z  Ośrodka  Pomocy
Społecznej  oraz  dyrektorowi  i  pracownikom  z  Centrum  Kultury,  Sportu,  Turystyki  i
Rekreacji.

Jako ostatni głos zabrał radny powiatowy Wiesław Ceglarek. Poinformował  o tym, iż
w październiku  ma  zostać  rozstrzygnięty  przetarg  na  dokończenie  prac  na  drodze  S5.  W
chwili obecnej mają miejsce prace zabezpieczające teren budowy przez zimą.

Do pkt. 11 Zakończenie.

W  związku  z  tym,  iż  porządek  XXXI  został  wyczerpany,  przewodniczący  Rady  Maciej
Jagodziński dziękując wszystkim za przybycie zamknął obrady.

Protokolant: Przewodniczący Rady Miejskiej
Beata Sikora    (-) Maciej Jagodziński 
inspektor
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